
Techninės pagalbos priemonių centre Jūs galite 
gauti daiktus, kurie:
• gali padėti mokytis,
• gali padėti bendrauti,
• gali padėti judėti,
• gali padėti nusiraminti,
• gali padėti gyventi namuose.

Jeigu norite sužinoti daugiau apie 
daiktus ir kaip juos gauti, skaitykite čia.
(Paspauskite nuorodą)

Jeigu norite gauti Jums reikalingus daiktus, 
Jums reikia kreiptis į 
Techninės pagalbos priemonių centrą.

Techninės pagalbos priemonių centras paslaugas 
teikia:
Vilniuje, adresu: Mindaugo g. 42A-1
Kaune, adresu: Žemaičių pl. 37
Klaipėdoje, adresu: Šilutės pl. 4B
Šiauliuose, adresu: Vilniaus g.40
Panevėžyje, adresu: Dainavos g. 23A
Alytuje, adresu: Smėlio g. 10-1
Telšiuose, adresu: Žalioji g. 4-4
Utenoje, adresu: Maironio g. 34
Marijampolėje, adresu: Parko g. 13
Tauragėje, adresu: Žemaitės g. 5/ Gedimino g. 9

Jūs galite paskambinti telefonu ir sužinoti daugiau. 
Telefono numeris yra 080080089.
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